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小結，討論 (Summary)

Ch3: Fellowshipping with the Holy
Spirit: Fed by God’s Words

第三章 与圣灵的相交 : 被神的话喂养

16 "This is the covenant (promise) that I will make with them… “I will put
My laws (Word) into their hearts (emotions) and in their minds
(understanding) I will write them…" (Heb. 10:16)
主说: 那些日子以后, 我与他们所立的约(应许)乃是这样: 我要将我的律
法(話)写在他们心上(情感), 又要放在他们的里面(心思意念). (来 10:16)

(一) Bible reading: whole person
读经: 引动全人

 Mind 心思意念 : e.g., Ebenezer  以便以谢
 Heart 心/情感 : e.g., cry 流泪
 “dry up”, “blow up”, “grow up”

(二) The Biggest Mis-understanding
大蒙蔽

我正直，不干坏事，遵纪
守法，。。。我是好人。
（… I am a very good person）

我的灵也很好！
I have a good spirit as well

4 He (Jesus) said, "It is written, 'Man
shall not live by bread alone, but by
every word that proceeds from the
mouth of God.'" (Mt. 4:4)

      4:4耶穌卻回答說、經上記著說
、『人活著、不是單靠食物、乃是靠
　神口裏所出的一切話。』(太4:4)

(二) Spirit kept alive by God’s Words
 人活著, 不是單靠食物、乃是靠　神口裏所出的一切話

In order to have a healthy spirit,
one must feed on God’s Word
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(三) Where is the time???
没有时间？还是没有先后秩序？

Homework internet
Play ball Computer games

babies
diapers TV

novels

stocks

house email cooking
cleaning travel meeting

relax

chat

driving

garden
burgers

(四) Bible reading is boring?
读经太枯躁？

 What do you talk to God about?
跟神讲什么？

39 You search the Scriptures (Bible study), for in them you think you have
…life; these are they which testify of Me. 40 You are not willing to
come to Me (dialogue) that you may have life. (Jn. 5:39-40)

   5:39 你們查考聖經．〔或作應當查考聖經〕因你們以為內中有永生．
給我作見證的就是這經。5:40 然而你們不肯到我這裏來得生命。(約5:39-40)

 Put Bible reading and prayer together so that we
come to Jesus every time when we read the Bible.
把 读经和祷告合在一起 来遇见神
 Use God’s words in our prayers back to Him
只接用圣经的话来向神祷告

(五) Two Categories of Truth
圣经中两大类的真理

1. First, Scriptures that focus on exhorting us “to believe” God’s Word. For
example, use Scriptures that declare that God loves, forgives, leads,
protects, or provides for us, etc.

     能激励我们"相信"神的话的经文. 例如 : 一些宣告神的爱, 饶恕, 带
领, 保护,以及神的供应的经文等.

2. Second, Scriptures that focus on exhorting us “to obey” God’s Word.
For example, use Scriptures that command us to bridle our tongue, serve
one another, humble ourselves, give time and money to Him, etc.

      能激励我们"顺服"神的话的经文. 例如: 一些命令我们要勒住舌头,
服事众人和献上时间与金钱给神..等的经文.

(六) How to respond to these Truth?
如何回应圣经中两大类的真理？

1. First, we thank God for a particular truth. We turn these truths into
simple declarations of thanksgiving or trust. For example, we declare,
“Thank you that You love me or have forgiven me. I trust that You will
lead, provide and protect me. 首先, 我们为某一特殊的真理来感谢神.
我们将这些真理转变成简单的感恩或信靠的宣告. 例如 : 宣告出"谢
谢你爱我, 饶恕我. 我相信你会来带领我, 供应我, 和保护我."

2. Second, we ask God to reveal (release) particular truths to us. Ask God
to release a spirit of revelation (Eph. 1:17). For example, pray, “Father,
reveal to me the certainty of Your provision, how much You love me,
forgive me, or how I have ravished Your heart. Father, I ask You to
release Your promised guidance, provision, and protection, etc. 其次, 我
们请求神向我们启示 (释放) 某一特别的真理. 求神放启示的灵  ( 弗
1:17). 例如: 祷告 "父啊,向我启示你必会供应,或是你多么 的爱我 ,
饶恕我 ,或是我如何的夺了你的心" 或是 "父啊 ,向我启示你所应许
的带领, 供应和保护"等.

Thank and Ask
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(六) How to respond to these Truth?
如何回应圣经中两大类的真理？

1. First, we commit ourselves to obey God in the specific way set forth in a
biblical person or passage. Make simple declarations of your resolve to
obey the Word or imitate the faith of the godly.

     首先,我们效法圣经上的某个人物或是经节, 以特定的方式将自己委
身来顺服神.将你的决心, 作成一个简单的宣告 ,要来顺服神的话, 或
是效法 属神的人的信心.

1. Second, we ask God to empower us to obey a particular truth or imitate
the example of the godly. Ask God for help to obey in specific areas.

     其次,我们求神赐给我们的能力来遵行某一个的真理, 或是效法某一
个属神伟人的榜样. 求神帮助我们在某一些的领域来顺服.

Commit and Ask

(七) More Examples (I)  更多的例子
Jesus promises to manifest God’s presence to those who obey His
commandments. Pray: I thank You for desiring to manifest Your presence to
my heart, please release it. I set my heart to keep (obey) Your Word in my
speech, time, money, etc. Holy Spirit, help me to do this. Note: the Father
loves everyone in the sense of valuing, caring for and pursuing them.
However, He only loves the lifestyle, choices, sacrifices and fruit of those who
pursue 100-fold obedience. 耶稣应许向那些遵行祂的旨意的人们彰顯祂的
同在. 祷告: "我感谢你应许要向我的心彰顯你的同在, 求你释放更多. 我
决心, 在我的言语, 时间和金钱等方面遵行你的话语. 圣灵, 帮助我能成
就! "注: 天父虽然是爱每一个人, 也就是祂会珍视, 关爱, 并且寻找他们;
但祂真爱的, 是那些用百倍的顺服来生活, 来选择, 并结出果子来的人们.

21 He who has My commandments and keeps them, it is he who loves Me.
And he who loves Me will be loved by My Father, and I will love him and
manifest Myself to him… (Jn. 14:21) 有了我的命令又遵守的、這人就是
愛我的．愛我的必蒙我父愛他、我也要愛他、並且要向他顯現。(約
14:21)

(七) More Examples (II)  更多的例子
Using the Word of God in Spiritual Warfare
       在属灵争战中神话语的大能
The principle: The Holy Spirit hovers over the face of the Earth,
the Holy Spirit waits to move in power whenever the Word is
spoken. 这原则就是:圣灵在运行, 等侯时机, 在那些与天父立
约的人说出神话语的地方, 施展大能.
Now the earth was formless and empty, darkness was over
the surface of the deep, and the Spirit of God was hovering
over the waters. And God said, “Let there be light,” and there
was light. God saw that the light was good, and he separated
the light from the darkness. (Gen 1:2-4) 地是空虛混沌．淵面黑
暗．神的靈運行在水面上。 神說、要有光、就有了光。 神看光是好的
、就把光暗分開了。(创1: 2- 4)

Suggestions (by Mike Bickel):

1) Slow down, linger in God’s presence (beholding His glory).
      放慢，停留在神的同在。

          TRUST
2) Thank Him (e.g., “I love your presence.”  “I thank you.”)
    謝謝你！(“我謝謝你的同在”)

3) Reveal to me  开启我
4) Use me  使用我

5) Strengthen me (e.g., when you feel fear, turn your mind to the
Holy Spirit)

     賜力量給我（當你感到害怕，把你的意念轉向神）

6) Teach me (e.g., “What do you want me to understand this verse?)
     教導我 (你想要我明白這段聖經的什麼內容？)


